

體育課程領導系列：(二)中學體育課程規劃工作坊 (修訂)

PE Curriculum Leadership Series: (2) Workshop on the Physical Education Curriculum Planning in Secondary Schools (Refreshed)

日期 Date : 2023 年 5 月 24 日 (星期三) Wednesday, 24 May 2023
 時間 Time : 14:30 – 17:30
 地點 Venue : 九龍塘沙福道 19 號教育局九龍塘教育服務中心西座 4 樓 422 至 423 室
 Rm W422 to W423, 4/F, West Block, Education Bureau Kowloon Tong Education Services Centre, 19 Suffolk Road, Kowloon Tong

時間 Time	內容 Content	講者 Speaker
14:30 – 14:35	登記 Registration	
14:35 – 14:40	簡介 Introduction	
14:40 – 15:30	利用「策劃—推行—評估」的自評循環編寫工作計劃及規劃課程 Make use of the "Planning-Implementation-Evaluation" cycle in formulating the work plan and conducting curriculum planning	課程發展主任(體育) Curriculum Development Officer (Physical Education)
15:30 – 16:00	學校經驗分享(一)：體育課程的規劃和推行 Experience sharing(1) : Planning and implementation of PE curriculum	嶺南鍾榮光博士紀念中學 黃仲賢先生 Mr WONG Chung-yin Lingnan Dr Chung Wing Kwong Memorial Secondary School
16:00 – 16:15	休息 Break	
16:15 – 16:45	營造校園體育氛圍的策略 Strategies for cultivating sports atmosphere in school	課程發展主任(體育) Curriculum Development Officer (Physical Education)
16:45 – 17:15	學校經驗分享(二)：利用多元策略推動學生參與體育活動 Experience sharing(2) : Using multiple strategies to promote students' participation in physical activities	博愛醫院八十週年鄧英喜中學 孔慕蓮女士 Ms HUNG Mo-lin Pok Oi Hospital 80th Anniversary Tang Ying Hei College
17:15 – 17:30	公開論壇 Open forum	全部講者 All Speakers

備註 Remarks:

- Prior application via EDB Training Calendar System is required and walk-ins will not be entertained.
教師必須經教育局培訓行事曆系統報名，臨時參加者將不獲受理。
- Attendance will NOT be recorded if participants arrive **late for more than 30 minutes** or **leave early** without seeking prior consent of the organiser.
參加者若遲到超過 30 分鐘或早退，而事前未獲主辦單位同意，其出席紀錄將不獲計算。